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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Legközelebb majd Andy Vajna kaszinójában felhasználható zsetonokat kapnak a

Volán-dolgozók normális cafetéria helyett?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

A Dél-Alföldi Közlekedési Központ elképesztő érzékkel generálja a botrányokat. Egy

esztendővel ezelőtt a külföldrő l behozott, használt autóbuszok ügye miatt voltam kénytelen

írásbeli kérdést feltenni . Most biztosítási botrányról szólnak a sajtóhíradások .

Az alulfizetett, dolgozói szegénységtől szenvedő munkavállalók nem értik, hogy az év i

340.000 forintnyi béren kívüli juttatási keretükbő l miért kellett 60 .000 Ft-ot Uniqa-s élet- és

balesetbiztosításra fordítani . Az ügylet egyes számítások szerint akár másfél milliárdo s

bevételt is hozhatott a lebonyolítással megbízott Keszthelyi Erik cégének, hiszen lehetséges ,

hogy nem csupán a DAKK 'dolgozóit, hanem mind a hét közlekedési központ munkavállalóit

bevonták az üzletbe.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

- Mennyire bevett gyakorlat az állami cégeknél dolgozók cafetériájának munkavállaló i

akarattal ellentétes felhasználása?



- Indítanak-e vizsgálatot annak érdekében, hogy kiderüljön, történt-e munkáltató i

fenyegetés annak érdekében, hogy a DAKK dolgozói elfogadják a cégnél kialakítot t

cafetéria-konstrukciót ?

- Utánajártak-e, hogy pontosan milyen szerz ődés keretében kötötték meg a kötelez ő élet-

és balesetbiztosítást a dolgozókkal?

- Közbeszerzési eljárás indult annak érdekében, hogy melyik cég legyen ezen ügyle t

lebonyolításában az alkusz ?

- Felhívták a munkavállalók figyelmét arra, hogy a béren kívüli juttatásuk összegéb ő l

mekkora összeget különítenek el az élet- és balesetbiztosításra ?

- A munkavállaló, amennyiben nem igényelte az élet- és balesetbiztosítást ,

visszautasíthatta ezt a szolgáltatást ?

- Előfordulhat-e, hogy legközelebb a felcsúti kisvasútra szóló éves bérlet vagy

kedvezményes stadion belépő formájában kapják meg cafetériájuk bizonyos hányadá t

az állami cégek alkalmazottai?

Várom mindegyik kérdésemre kiterjedő érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . február 21 .
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